

ການຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານ

ບົດສະຫຼຸບກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health

Texas Health Resources ແລະ ໂຮງໝໍໃນເຄືອຂອງເຂົາເຈົ້າໃຫ້ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນອີງຕາມນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health. ນີ້ອາດນໍາໃຊ້ກັບທຸກຄົນທີ່ໄດ້ຮັບການບໍລິການຈາກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການທີ່ເປັນໂຮງໝໍ, ການດູແລສຸກເສີນ ຫຼື ທ່ານໝໍຈາກໂຮງໝໍໃນເຄືອຂອງ Texas Health ຫຼື ນິຕິບຸກຄົນອື່ນທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມຄຸ້ມຄອງ. ມີນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ, ຄໍາຮ້ອງຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ແລະ ບົດສະຫຼຸບໂດຍໃຊ້ພາສາທີ່ເຂົ້າໃຈງ່າຍເປັນພາສາອັງກິດ ແລະ ພາສາສະເປນ ແລະ ພາສາອື່ນໆໃຫ້ຖ້າຕ້ອງການ. ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health ນໍາໃຊ້ກັບໃບບິນເກັບເງິນຈາກໂຮງໝໍທີ່ໄດ້ຮັບການອົກ ເວັ້ນພາສີທີ່ມີການຄວບຄຸມທັງໝົດ ແລະ ນິຕິບຸກຄົນ/ໜ່ວຍງານອື່ນ ຕາມທີ່ອະທິບາຍໄວ້ໃນເອກະສານຕິດຄັດ C ຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Texas Health.

ຂ້າພະເຈົ້າຈະມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນໄດ້ແນວໃດ?

ທ່ານສາມາດຮ້ອງຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານໄດ້ທຸກເວລາໃນລະຫວ່າງການພັກຮັກສາຕົວຢູ່ໂຮງໝໍຂອງທ່ານ ຫຼື ລະຫວ່າງຂັ້ນຕອນການຮຽກເກັບເງິນ. ພວກເຮົາຈະຕັດສິນກໍານົດວ່າທ່ານຕິດໜີ້ຫຼາຍປານໃດ ໂດຍການກວດເບິ່ງລາຍຮັບ, ຊັບສິນ ຫຼື ຊັບພະຍາກອນອື່ນ. ຖ້າລາຍຮັບປະຈໍາປີຂອງທ່ານໜ້ອຍກວ່າ ຫຼື ຕໍ່າກັບ 250% ຂອງເກນຄວາມຍາກຈົນຂອງລັດຖະບານກາງໃນປະຈຸບັນ ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນບາງຢ່າງ.

ສາມາດເບິ່ງຂໍ້ກໍານົດວ່າດ້ວຍເກນຄວາມຍາກຈົນຂອງລັດຖະບານກາງໄດ້ທີ່: <http://aspe.hhs.gov/poverty/index.cfm>.

ທ່ານອາດຈະມີຄຸນສົມບັດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອກັບທັງໝົດ ຫຼື ບາງສ່ວນຂອງໃບບິນຄ່າປິ່ນປົວຈາກໂຮງໝໍ, ການດູແລຮີບດ່ວນ ຫຼື ທ່ານໝໍ/ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ ນຂອງທ່ານ. ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອແມ່ນອີງໃສ່ອັດຕາແບບປັບເລື່ອນໄດ້ທີ່ເຮົາຈະ ນາເຖິງລາຍໄດ້ປະຈໍາປີ, ຂະໜາດຄອບຄົວ ແລະ ຊັບພະຍາກອນທີ່ມີຢູ່ຂອງທ່ານ.

ຂ້າພະເຈົ້າຈະສາມາດຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນໄດ້ແນວໃດ?

ເພື່ອຮັບສໍາເລັດຄໍາຮ້ອງຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຟຣີ ຫຼື ນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ໃຫ້ໄປທີ່: texashealth.org/Costs-and-Billing/Financial-Assistance

ໃນໜ້າເວັບນີ້, ຍັງມີລິ້ງໃຫ້ສະໝັກທາງອອນລາຍຜ່ານປະຕູເວັບ MyChart ຂອງພວກເຮົາໄດ້ນໍາອີກ.

ນອກຈາກນັ້ນ ທ່ານຍັງສາມາດໄປຮັບສໍາເລັດສະບັບເຈັບພາຍ, ຂໍຮັບສໍາເລັດຟຣີທາງໄປສະນີ ຫຼື ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃນການຮ້ອງຂໍດ້ວຍຕົນເອງໄດ້ທີ່ໂຮງໝໍ Texas Health ທຸກແຫ່ງຢູ່ພະແນກຮັບຄົນເຈັບ, ຄລີນິກທ່ານໝໍຂອງ Texas Health ຫຼື ໄປທີ່ Central Business Office (ໂດຍການນັດໝາຍເທົ່ານັ້ນ). ພະແນກບໍລິການລູກຄ້າຂອງພວກເຮົາສາມາດຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານໃນການນັດໝາຍ ຫຼື ຊ່ວຍຕອບຄໍາຖາມຕ່າງໆກ່ຽວກັບນະໂຍບາຍວ່າດ້ວຍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ຫຼື ຂັ້ນຕອນການສະໝັກຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໄດ້ໂດຍໂທຫາເບີ 800.890.6034.

ເອກະສານ

ທ່ານມີໜ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບໃນການໃຫ້ຂໍ້ມູນກ່ຽວກັບຜົນປະໂຫຍດດ້ານສຸຂະພາບ, ລາຍໄດ້, ຊັບສິນຂອງທ່ານ ແລະ ເອກະສານອື່ນໆທີ່ຈະຊ່ວຍສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າທ່ານມີຄຸນສົມບັດຕາມເກນ. ເອກະສານອາດຈະລວມມີໃບເຈັບພາຍອັດປັບຊື່ທະນາຄານ, ແບບຟອມອາກອນລາຍໄດ້, ຂວັນໃບເຊັກ ຫຼື ຂໍ້ມູນອື່ນໆ.

ການດູແລເບິ່ງແຍງສຸກເສີນ ແລະ ມີຄວາມຈໍາເປັນທາງການແພດ

ຖ້າທ່ານມີຄຸນສົມບັດໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານ ທ່ານຈະບໍ່ຖືກຮຽກເກັບເງິນຄ່າດູແລເບິ່ງແຍງສຸກເສີນ ຫຼື ມີຄວາມຈໍາເປັນທາງການແພດ ຫຼາຍກວ່າຈໍານວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປກັບຜູ້ທີ່ມີຄວາມຄຸ້ມຄອງສໍາລັບການດູແລເບິ່ງແຍງປະເພດດຽວກັນ. ເພື່ອກໍານົດຈໍານວນເງິນທີ່ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປ ພວກເຮົາໃຊ້ວິທີການເບິ່ງຄືນ (ພວກເຮົາປຽບທຽບຈໍານວນເງິນທີ່ຈ່າຍໂດຍຄົນເຈັບທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມຄຸ້ມຄອງ ແລະ ບໍລິສັດປະກັນໄພຂອງເຂົາເຈົ້າໃນປີກ່ອນນີ້).

ກິດຈະກຳຮຽກເກັບໜີ້

ໃບບິນທີ່ຄ່າຈ່າຍເປັນເວລາ 120 ມື້ຈາກວັນທີ່ອອກຈາກໂຮງໝໍອາດຈະຖືກໂອນຍ້າຍໄປຍັງໜ່ວຍງານຮຽກເກັບໜີ້ພາຍນອກ. ທ່ານ ຫຼື ຜູ້ຄ້າປະກັນສາມາດຂໍເອົາຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເລື່ອງໃບບິນຂອງທ່ານໄດ້ທຸກເວລາໃນລະຫວ່າງຂະບວນການເກັບໜີ້ ໂດຍການຕິດຕໍ່ຫາຝ່າຍບໍລິການລູກຄ້າທີ່ເບີ 800-890-6034.



ຫົວຂໍ້ນີ້ກ່ຽວຂ້ອງກັບການບໍລິການຢູ່ໂຮງໝໍເທົ່ານັ້ນ. ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວ Texas Health Resources (THR) ຈະຕິດຕາມຮຽກເກັບຄ່າສິນຄ້າ ແລະ ຄ່າບໍລິການດ້ານການດູແລເບິ່ງແຍງສຸກເສີນຈາກແຫຼ່ງຊ່າລະ ງົນພາກສ່ວນທີ່ສາມກ່ອນຕາມຄ່າຕົວຕາມຂໍ້ມູນທີ່ມີ ແລະ ມີສິດຮຽກເກັບເງິນອີງຕາມການມອບໝາຍຜົນປະໂຫຍດທີ່ສະໜອງໃຫ້ກັບຄົນເຈັບໃນເວລາເຂົ້າປິ່ນປົວ. ສໍາລັບການປິ່ນປົວທາງການແພດທີ່ຈໍາເປັນກໍລະນີອຸປະຕິເຫດທາງວິດຍົນ (MVA) ຝ່າຍທີ່ກໍ່ໃຫ້ເກີດການບາດເຈັບ (ຫຼື ບໍລິສັດປະກັນໄພທີ່ຮັບຜິດຊອບ) ມີໜ້າທີ່ຫຼີກໃນການຮັບຜິດຊອບຕາມກົດໝາຍໃນການຈ່າຍຄ່າບິນທາງການແພດຂອງຜູ້ເຄາະຮ້າຍຈາກອຸປະຕິເຫດ. ເມື່ອປຽບທຽບກັນແລ້ວຄວາມຄຸ້ມຄອງສຸຂະພາບ (ລວມທັງແຜນປະກັນເອກະຊົນ, ແຜນປະກັນທີ່ນາຍຈ່າຍໃຫ້ ຫຼື ແຜນປະກັນຂອງລັດຖະບານ) ໂດຍທົ່ວໄປແລ້ວຈະເປັນແຫຼ່ງການຈ່າຍສໍາຮອງ ຍົກເວັ້ນກໍລະນີພາລະໃນການຈ່າຍເງິນຕາມສັນຍາ ຫຼື ຕາມກົດໝາຍທີ່ປ່ຽນແປງວ່າ ຕົວພາລະນັ້ນ. ນະໂຍບາຍຂອງ THR ແມ່ນເພື່ອອະນຸຍາດໃຫ້ຜູ້ຕ່າງໜ້າຂອງຄົນເຈັບໃຊ້ລະບົບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ ແລະ ແຜນເອກະສານແບບອີເລັກໂທຣນິກຂອງ THR ເມື່ອມີການຊ່າລະຄ່າບໍລິການຂອງ THR ພ້ອມກັນ ກັບບໍລິສັດປະກັນຕາມສັນຍາຮ່ວມກັນ. ບໍ່ອະນຸຍາດໃຫ້ມີການເຂົ້າເຖິງ ແລະ ການໃຊ້ລະບົບ ແລະ ແຜນເອກະສານເຫຼົ່ານັ້ນຖ້າບໍ່ມີຈຸດປະສົງຮ່ວມກັນໃນການຮຽກເກັບໜີ້ເຊິ່ງລວມທັງການຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຊ່າລະເງິນຂອງ THR. Texas Health Resources ຈະປະຕິບັດຕາມການຮຽກເກັບເງິນຢ່າງທ່ວງທັນເວລາກັບບໍລິສັດປະກັນສຸຂະພາບຕາມທີ່ກົດໝາຍລັດເທກຊັສກໍານົດໄວ້ ແຕ່ຈະຮຽກເກັບໂດຍບໍ່ເປັນຜົນເສຍກັບການຮຽກເກັບກັບບໍລິສັດປະກັນໄພ MVA ສໍາລັບການຈ່າຍເງິນ ຫຼື ຫຼີກໃນການຮຽກຮ້ອງໃຫ້ຊ່າລະເງິນ.